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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 9. zasedání AS FSv, které se konalo dne 28.1.2009

 

Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté:  prof. Havlíček, prof. Máca, Mgr. Gazda

Dr. Šibrava zahájil 9. zasedání AS, přivítal rektora ČVUT prof. Havlíčka a ostatní přítomné, 
seznámil je s programem zasedání  

Program: 
 
1. Vystoupení rektora ČVUT prof. Havlíčka 
2. Kontrola zápisu 
3. Zpráva o hospodaření FSv za r. 2007 
4. Podmínky přijetí do magisterského studia 
5. Různé 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
 
Bod 1.  Vystoupení rektora ČVUT prof. Havlíčka. 
V souvislosti s vystoupení prof. Havlíčka na zasedání AS FSv, požádalo předsednictvo senátu 
pana rektora o zodpovězení dotazů, které byly  prof. Havlíčkovi zaslány předem: 
 
1. Jak vyplynulo ze zprávy pana prorektora Pavlíka, byl objem investic do rekonstrukcí a oprav 
budov v užívání FSv za poslední roky výrazně nízký oproti budovám užívaným jinými fakultami 
ČVUT, přičemž technický stav budov A a B (užívaných FSv a FA) je takřka katastrofální 
(konkrétně stav opláštění, vytápění, tepelné izolace apod.).  
S tímto bodem souvisí tedy naše otázky:  
a) Jak a kdy plánuje vedení školy rekonstrukci budov A a B (FSv a FA)? 
b) Pokud ČVUT předkládá projet EU na financování těchto rekonstrukcí, jakým způsobem se 
zajistí finanční spoluúčast ČVUT na tomto projektu? 
c) Jak bude ČVUT postupovat v případě, že projekt nezíská? 
Rektor reagoval  na tuto skupinu dotazů konstatováním, že za dobu jeho působení ve funkci 
rektora jsou investice srovnatelné jako na FS a FEL. Nebere zodpovědnost za podfinancování 
způsobené jeho předchůdci. Snaha vedení ČVUT je získat prostředky z OP EU a pokud to nebude 
možné tak z prostředků MŽP. Spoluúčast bude řešena ve spolupráci s děkany – připravuje se 
metodika financování celoškolských investic. V případě, že ČVUT na dotace nedosáhne, bude 
muset požádat MŠMT o prostředky z havarijního fondu.  
2. Druhý okruh se týká připravované výstavby nové budovy ČVUT a tím ztráty poslední možnosti 
parkování v areálu kampusu ČVUT. Jednalo ČVUT s Prahou 6 o nějaké možnosti parkování pro 
zaměstnance, studenty  a návštěvníky ČVUT v rámci přípravy blokového parkování na Praze 6? 
Rektor nastínil možnost úpravy parkovacích stání v Kolejní ulici (80 míst) a v areálu monobloku 
FS a FEL (40 míst). Pokusí se vyjednat s MČ Praha 6 nějaké podmínky, za kterých by bylo možné 
parkování v kampusu ČVUT. 
3. Okruh týkající se přebujelé administrativy na ČVUT. Uvažuje vedení školy a částečném 
"zeštíhlení" rektorátu (právní oddělení, pedagogické oddělení, oddělení VV apod.) a to i 
v souvislosti částečným uvolněním prostor pro rektorát, za které ČVUT platí nájem VŠCHT? 
Rektor si nemyslí, že je administrativa na ČVUT přebujelá, stav zaměstnanců je téměř totožný od 
doby jeho nástupu do funkce. Zdůvodnil, proč je nutné, aby právní, pedagogické a VV oddělení 
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dále fungovalo na RČVUT. Chápe, že je práce těchto oddělení někdy neefektivní, snaží se o 
nápravu, pokud dostane podnět, ale nehodlá oddělení rušit. 
 
Bod 2.  Kontrola zápisu. 
Zápis byl přijat bez připomínek 
 
Bod 3.  Zpráva o hospodaření FSv za r. 2007. 
Do zprávy o hospodaření zapracoval tajemník fakulty připomínky vzešlé z jednání ekonomické 
komise a předchozího zasedání AS. AS s předloženou zprávou souhlasí. AS nemohl předloženou 
zprávu schválit, neboť v době projednávání předložené zprávy nebyl usnášeníschopný. Schválení 
zprávy se přesouvá na příští zasedání AS 
 
Bod 4.  Podmínky přijetí do magisterského studia na FSv ČVUT 
Prof. Máca senátu předložil podmínky k přijetí na magisterské studium FSv ČVUT. 
K předloženému návrhu měl senát připomínky. Pedagogická komise doporučila návrh schválit. 
Předložený návrh byl AS schválen. 
Hlasování: pro 18, proti 0, zdrželi se 2 
 
 
Bod  4. Různé 
- AS doplňuje komisi pro hodnocení výuky o Ing. Cajthamla  
- Doc. Demel – rozhodnutí o úpravě vyučovacích hodin a rozvrhu považuje za unáhlené 
- AS žádá o zajištění možnosti rezervací malých poslucháren ve zkouškovém období 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: Z.Šibrava 


